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Zápis z jednání 

Výboru pro vzdělávání Zastupitelstva města Liberec 
 

  Datum:                      7. prosince 2023 

Přítomni: 10 (výbor je usnášení schopný) 

Marek Vávra, Petr Dvořák, MgA. Ing. Roman Machek, Mgr. Bc. Pavel Šlapák, Mgr. 

Andrea Gardoňová, Mgr. Barbora Junková, Jaroslava Kašparová, Jiří Janeček, Matyáš 

Moc, Mgr. Radka Benešová 

Omluveni: Bc. Tomáš Hasil 

Neomluveni:  

 

Hosté: 

Veřejnost: 

Dr. Ivan Langr 

 

 

 

Program jednání: 

1) Kontrola zápisu 

2) Úkoly z listopadového zasedání: 

Konkretizace výsledků dotazníkového šetření mezi rodiči dětí a žáků MŠ a ZŠ SML ohledně 

dietního stravování a prezentace dalšího možného postupu – Mgr. Barbora Junková, členka 

výboru pro vzdělávání 

3) Různé 

 

1) Kontrola zápisů 

Členové výboru neměli připomínky k minulému zápisu. 

Program dnešního jednání byl přijat. 

 

2) Úkoly z listopadového zasedání: 

Konkretizace výsledků dotazníkového šetření a prezentace dalšího možného postupu – viz příloha č. 1, 

kterou vypracovala členka výboru Barbora Junková 

 

 

3)  Různé 

Radka Benešová 

Diskuse o „lepším plánování změn spádových oblastí v závislosti na výstavbě a demografické proměně 

obyvatelstva“ 

Ivan Langr 

Oddělení školství zjišťuje každý měsíc z registru MVČR vývoj počtu dětí ve věku nástupu k povinné školní 

docházce a pravidelně údaje vyhodnocuje v závislosti na naplněnosti základních škol v každé jednotlivé 

spádové oblasti. Údaje v tomto registru jsou však nepřesné (při přestěhování nedojde ze strany rodičů ke 

změně trvalého pobytu svého ani trvalého pobytu dítěte). 

Ve spolupráci s dalšími odbory MML (odbor majetkové správy a sportu, odbor strategického rozvoje a 

dotací) jsou projednávány možnosti rozšíření kapacit škol přístavbami, či možnost výstavby nových budov 

škol. To samozřejmě ve vazbě na určité dotační tituly. 
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V případě plánované výstavby bytů je, při zachování výše popsaného, rovněž velmi problematická prognóza 

věkového složení obyvatel, kteří se po ukončení výstavby nastěhují do nových bytů. Určitá prognóza bývá 

sice v případě plánované výstavby bytů součástí projektové dokumentace, avšak ani z ní nelze přesně určit 

počet dětí, které budou v tomto bytovém komplexu žít, a navíc v jakém budou věku. Stále se jedná o odhad.  

 

Příští zasedání Výboru pro vzdělávání ZM Liberec se bude konat ve čtvrtek 18. 1. 2024 v zasedací 

místnosti č. 202 v historické budově radnice 

 

Zapsala: Mgr. Martina Špringlová, tajemnice Výboru pro vzdělávání ZM 

Ověřil:  Marek Vávra, předseda Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 

 

 

 

 


